

Modul Penilaian Kursus Dan Pengajaran

Utama Kursus Mengajar & Urus Pelajar Paparan Borang Laporan Penilaian Portal

Laporan Penilaian | PROF. MADYA DR. MOHD HASRUL BIN SHUHARI

SESI : SEM I 2023/2024

KURSUS : USI42403 : AL-FIRAQ AL-ISLAMIYYAH

Tarikh Cetakan : 30-07-2025 02:06:52

Sesi : SEM I 2023/2024

USI42403 - AL-FIRAQ AL-ISLAMIYYAH

Bil. Calon	140
Bil. Responden	88
Peratus Responden	62.86%

PURATA
4.95
99 %

BAHAGIAN C - PENILAIAN KURSUS

SOALAN	1 . Hasil pembelajaran kursus diterangkan dengan jelas pada awal semester.	2 . Hasil pembelajaran bagi setiap topik diterangkan secara jelas di awal aktiviti pembelajaran.	3 . Kandungan kursus bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	4 . Aktiviti pembelajaran bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	5 . Kursus ini mempunyai aktiviti pembelajaran yang berorientasikan komuniti.	6 . Bahan rujukan berkaitan kursus adalah mencukupi.	7 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan hasil pembelajaran.	8 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan aktiviti pembelajaran.	9 . Kursus ini mempersiapkan diri saya untuk bersaing pada masa hadapan.	10 . Kursus ini mempunyai input daripada pelbagai disiplin ilmu.
PURATA	4.98	4.95	4.97	4.93	4.94	4.93	4.95	4.95	4.94	4.94
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5
PURATA BAHAGIAN C					4.95					

BAHAGIAN D - PENILAIAN PENGAJARAN

SOALAN	1 . Pensyarah berpengetahuan dalam bidang pengajaran.	2 . Pensyarah membuat persediaan sebeum pengajaran.	3 . Pensyarah menyampaikan pengajaran dengan jelas.	4 . Pensyarah menggunakan pelbagai kaedah pengajaran.	5 . Pensyarah menggunakan pendekatan pembelajaran yang berfokuskan pelajar.	6 . Proses pengajaran dan pembelajaran bersifat interaktif.	7 . Pensyarah memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	8 . Pelajar berpeluang memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	9 . Pensyarah menggunakan penyampaian yang berasaskan teknologi IR4.0 (Kahoot, Kelip, Virtual Reality, Artificial Intelligence dan lain-lain).	10 . Pensyarah mengadakan kelas mengikut waktu yang ditetapkan di dalam jadual.
PURATA	4.95	4.98	4.95	4.94	4.95	4.94	4.95	4.95	4.91	4.95
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5
PURATA BAHAGIAN D					4.95					

KOMEN ATAU CADANGAN

SOALAN. Jika anda mempunyai sebarang cadangan, sila nyatakan di dalam ruangan yang disediakan. :-

Baik

Alhamdulillah..semuanya dijalankan dengan baik

Alhamdulillah saya berpuas hati dengan kaedah mengajar ustaz. penerangan ustaz sangat jelas dan membantu pelajar memahami apa yang dipelajari

Terima kasih ustaz

Terima kasih ustaz atas ilmu, nasihat. doakan kami dapat istiqamah dengan ilmu, beramal dengan ilmu, dan jadi orang yang bermanfaat.

Alhamdulillah, jutaan terima kasih saya ucapkan kepada dr hasrul atas segala ilmu yg dicurahkan kepada kami..segala kata-kata dan nasihat daripada dr akan kami ingat selalu...syukran jazilan ustaz, selamat maju jaya

Terima kasih atas tunjuk ajar. terima kasih kerana selalu berkongsi hadith berkaitan adab. perkongsian itu amat berharga

Baik dan berkesan

-

Saya ingin mengucapkan ribuan terima kasih pada dr hasrul kerana tidak jemu dalam mengajar kami tentang firq islamiyyah dan nasihat yang telah diberikan dalam kuliah inshaallah saya akan menggunakan dengan baik, semoga allah merahmati dr hasrul halalkan segala ilmu yang telah dr hasrul berikan terima kasih

Saya suka pendekatan ustaz yang banyak menceritakan sejarah-sejarah nabi dan sahabat. dan ustaz juga banyak mengulang-ulang ayat yang muhim untuk diambil perhatian. terima kasih banyak ustaz. tiada komen sepanjang kelas bersama ustaz.

Terima kasih atas ustaz segala ilmu yang diberi, semoga ustaz dikurniakan kesihatan yg berpanjangan agar boleh mendidik kami sehingga akhir hayat... saya doakan ustaz dikurniakan syurga tertinggi tanpa hisab dan tanpa azab aamiinnn. doakan saya semoga perjalanan hidup saya selepas ni terpelihara dan dipermudahkan oleh allah swt. jazakallahu kheir ustaz

Terima kasih ustaz

Saya sangat meminati subjek ini

Saya menggemari kaedah yang ustaz laksanakan , penceritaan dan penghayatan yang baik. juga menitikberatkan pendekatan adab pelajar sebagai penuntut ilmu

Alfu syukran ustaz

Terima kasih dr kerana memberi tunjuk ajar, bimbingan dan ilmu. terima kasih kerana banyak memberi pendedahan kepada kami berkaitan perkara-perkara yang belum kami ketahui. terima kasih dr. dan minta maaf dr sekiranya sepanjang saya belajar dengan dr kurang adabnya, dan banyak kekurangan. semoga dr halalkan segala ilmu yang dicurahkan. <3

Terima kasih ustaz, semoga dipermudahkan urusan ustaz.

Bagus

Terima kasih dr

Terima kasih atas ilmu dan tunjuk ajar

Tiada

Terima kasih banyak dr. kerana telah mengajar dan mencurahkan segala ilmu kepada saya dan rakan-rakan. saya doakan dr. sentiasa dimurahkan rezeki, dipanjangkan umur dan dipermudahkan dalam setiap urusan dunia dan akhirat. saya juga berharap dr. dapat mendoakan saya dan rakan-rakan berjaya dunia akhirat. terima kasih dr. ^^

Terima kasih ustaz ajar kami. penambahbaikan: boleh banyak kan lagi isu semasa dan membuka minda masyarakat di luar

Alhamdulillah ustaz, sepanjang proses pembelajaran saya dapat memahami dengan baik tentang firqah yang terdapat dalam islam.artikel-artikel yang diberi oleh ustaz juga dapat menambahkan lagi pengetahuan saya berkaitan isu semasa yang berlaku sekarang. jazakallahu khairan jazak ustaz atas ilmu yang diberikan kepada kami semua. semoga ustaz sentiasa berada dibawah lindungan dan rahmat Allah SWT.

Semuanya terbaik

Terima kasih ustaz atas ilmu yang diberikan. subjek ini membantu pelajar menghadapi cabaran aliran yang muncul pada masa kini.

Alhamdulillah, banyak ilmu dan pengalaman yang ustaz kongsi kepada kami, sedikit sebanyak membuka minda kami untuk membezakan aliran pemikiran aswaj dengan kumpulan bidaah. semoga atas berkat ilmu yang ustaz beri, mampu kami menguatkan lagi anti virus kami. pengorbanan ustaz tidak akan lupakan.

Tiada

Subjek yang sangat memberi keberkesanan dan pendedahan yang luas buat para pelajar.semoga dengan ilmu yang diajar oleh dr,dapat kami aplikasikan dan banteras segala masalah serta isu yang berlaku seperti dalam perbincangan yang dibincangkan dalam subjek ini.

Terimakasih ustaz,subjek ni antara salah satu subjek yang saya dapat fokus dan catat banyak nota.

Terima kasih ustaz

Alhamdulillah, ustaz mengajar dgn baik, saya teruja utk masuk kelas ustaz sebab ustaz memang cerita dengan jelas dan ilmu yang diajar sangatlah memberi kesan kepada kami. cuma saya cadangkan ustaz memakai microphone semasa kuliah, kerana suara ustaz agak slow hehe, ustaz mengajar best cumanya suara agak kurang dengar jadi tak berapa jelas.terima kasih ustaz ajar kami, doakan kami

Pengajaran dan pembelajaran khusus ini sangat memuaskan

Terima kasih ustaz!

Semoga ustaz diberikan kesihatan dan umur yang panjang supaya dapat menyebarkan lagi ilmu beliau

Okay ja alhamdulillah.

CETAK
